
ZAPISNIK 13. SEJE ZAVODSKEGA SVETA  
 
 
Dne 27. maja 2024, ob 18.00, se je na SŠ Srečka Kosovela sestal Zavodski svet Večstopenjske šole Opčine. 
Sejo vodi ravnateljica, zapisnik piše vzg. L. Lombardo. 
 
PRISOTNI: 
 
Ravnateljica dr. Mara PETAROS 
 
PREDSTAVNIKI 
STARŠEV 
 

PREDSTAVNIKI U ČNEGA 
OSEBJA 
 

PREDSTAVNIKI 
NEUČNEGA OSEBJA 
 

BOLCINA Daša 
 

ANTONIČ Annamaria MENEGATTI Carmen 

FERLUGA Claudia COSMA Carmen 
 

PETERLIN Matevž 

HRVATIČ Alja 
 

GRGIČ Vladimira  

KOCJAN Ginevra LOMBARDO Lucia  

PANGERC Daša SKRK Nataša  

SOSSI Jan STEPANČIČ Eva  

ZADNIK Tanja ŠTOKA Alenka  

 VERGINELLA Katja  

 
ODSOTNI: 
 
PREDSTAVNIKI  
STARŠEV 

PREDSTAVNIKI U ČNEGA 
OSEBJA 

PREDSTAVNIKI 
NEUČNEGA OSEBJA 

SPACAL Tanja (opravičeno 
odsotna) 
 

  

 
 

  

 
 

  

 
 

  

 
 
Dnevni red:    
 

1. Branje in odobritev zapisnika prejšnje seje 

2. Letni finančni obračun za leto 2023 

3. Spremembe proračuna 2024 

4. Načrt za okrevanje in obnovo 

5. Kriteriji za dodelitev profesorjev posameznim razredom v š.l. 2024/2025 



6. Uporaba prostorov 

7. Šolski koledar 

8. Razno in morebitno 

 

 

 
1. Branje in odobritev zapisnika prejšnje seje 
 

Prejšnja seja je potekala 1. marca 2024 in je v glavnem predvidevala odobritev letnega finančnega načrta za 
leto 2024, pregled projektov Next generation classroom, Stem in večjezičnost, digitalni prehod D.M. 66/2023 
in dejavnosti TVIP-a. 
 
SKLEP ŠT. 54: 
Člani zavodskega sveta soglasno odobrijo zapisnik prejšnje seje. 
 
 

2. Letni finančni obračun za leto 2023 
 
Ravnateljica in člani si skupaj ogledajo poročilo finančnega obračuna za leto 2023 (glej priponko), ki je bil 
sicer že odobren od strani revizork. 
 
SKLEP ŠT. 55: 
Zavodski svet soglasno odobri finančni obračun za leto 2023. 
 
 

3. Spremembe proračuna 2024 
 
Po navodilih vodje uprave bomo spremembe proračuna 2024 obravnavali na naslednji seji. 
 
 

4. Načrt za okrevanje in obnovo 
 
Projekt PNRR Next generation classroom končujemo. Dobili smo računalnike in tablete, pohištvo bomo še 
nastavili, čeprav je bilo nekaj težav z merami, a bomo vsekakor vse uporabili. 
Načrt Stem za izobraževanje (angleščina) in načrt za osebje na področju digitalne didaktike pa bosta stekla v 
kratkem.  
 
 

5. Kriteriji za dodelitev profesorjev posameznim razredom v š.l. 2024/2025 
 
Ob koncu šolskega leta mora ZUO določiti splošne kriterije za dodelitev učiteljev, profesorjev in vzgojiteljev 
v naslednjem šolskem letu. Kriteriji so v glavnem didaktična kontinuiteta, enakomerna porazdelitev učiteljev 
v staležu in suplentov, prisotnost učencev, ki so z učiteljem v sorodstvu (starši in sorodniki naj ne bi učili svojih 
otrok) in specifične kompetence učnega osebja.  
 
SKLEP ŠT. 56: 
Zavodski svet soglasno odobri splošne kriterije za dodelitev učnega osebja posameznim razredom v š.l. 
2024/25.      
                                                                                                                                                                                                                                                          
 

 



6. Uporaba prostorov 
 
Dobili smo prošnjo za poletni center Sklada Mitja Čuk, Cheerdance Millenium pa prosi za uporabo telovadnice 
na OŠ Bevk za naslednje šolsko leto. Sloga prosi za večerno žensko telovadbo v zimskem času. V naslednjih 
tednih bomo dobili še druge prošnje, uporabo prostorov pa bomo odobrili na naslednji seji.  
 
 

7. Šolski koledar 
 
Po deželnem koledarju bo prvi dan pouka v sredo, 11. septembra, zadnji dan pouka bo 6. junija, vrtci pa bodo 
zaključili šolsko leto 27. junija. Zaenkrat se bomo držali teh datumov in šolski koledar odobrili na naslednji 
seji. Deželna ravnateljica Beltrame je namreč poslala vsem srednjim šolam dopis, da moramo vsem učencem 
nuditi ure po 60 minut. Trenutno ena učna ura traja 51 minut, to se pravi, da vsaki uri odščipnemo 9 minut, te 
minute pa moramo vrnit učencem. Treba bo pripraviti načrt kako vrniti učencem te minute na drugačen način, 
zato na zadnjem ZUO smo se zmenili, da bodo profesorji med koncem mature in 28. junijem pomislili in 
odločili kako nadoknaditi teh 9 minut. Skupno bomo nadoknadili 55 ur v celem letu. Na naslednji seji 
zavodskega sveta bomo torej odobrili ta načrt in šolski koledar. 
Uč. Stepančič vpraša, če bo urnik na srednji šoli ostal nespremenjen (pouk se zaključi ob 14.25) ali če bi se 
dalo, kot se že dogaja na drugih šolah, narediti par podaljškov, tako da bi lahko otroci izkoristili menzo na 
Bevku in na tak način imeli toplo kosilo namesto sendvičev, ki si jih v bistvu vsak dan vzamejo s sabo iz doma. 
Ga. Bolcina pripomni, da v preteklosti so že poskusili sistem podaljškov, a žal se ni dalo uskladiti urnikov 
menze in pouka z urniki avtobusov. Ravnateljica odgovori, da če starši mislijo, da bi bilo primerno imeti dva 
podaljška lahko to poskusimo. Člani zavodskega sveta se v glavnem ne strinjajo, kajti smatrajo, da bi v bistvu 
celodnevni pouk postal preveč naporen za učence. Ravnateljica predlaga kot alternativo pouk v sobotah. 
 
 

8. Razno in morebitno 
 
Ga. Bolcina vpraša, če bodo na Bevku zamenjali školjke v moških straniščih. Ravnateljica odgovori, da bomo 
v kratkem skušali zadevo rešiti. Uč. Stepančič pa vpraša, zakaj na OŠ Trubar so se ustavila dela za vzdrževanje 
oken. Ravnateljica je odgovorila, da je omet gnil, vsekakor je zagotovila, da bo delo končano. Uč. Verginella 
pripomni, da so učitelji na OŠ Bevk že en mesec brez stranišč. Ravnateljica bo obvestila Davida Pupulin naj 
pošlje prošnjo na Floro, da pridejo čim prej popravit. 
Na koncu ravnateljica našteje število razredov, ki jih bomo imeli v naslednjem šolskem letu: na srednjih šolah 
bo skupno 10 razredov, v vrtcih ostane 8 oddelkov, na osnovnih šolah pa skupno 19 razredov. 
 

 

 

 

 

Seja se je zaključila ob 18.50. 
 
Predsednik Zavodskega sveta                                                                 Zapisnik vodila 
           g. Jan Sossi                                                                                vzg. Lucia Lombardo      
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 


